
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

ProtokółNr 10/6/2020

Obrady rozpoczęto 26 czerwca 2020 o godz. 13:30, a zakończono o godz . 15:04 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:
1. Lilla Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik
6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył obradom przewodniczył Robert Plech - Wiceprzewodniczący

Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowanow sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, CzesławKurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Michał Cichocki

Poniższy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Plan robót drogowo-mostowych na rok 2020.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zabytkowego Zakładu Hutniczego
w Maleńcu za 2019 L,
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b. utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia w Końskich oraz włączeniajej do Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich,

c. wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 1
w Końskich do projektu pn. "Dobry zawód podstawą sukcesu" w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego2014-2020,

d. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

powiatu za 2019 rok,
e. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego

na lata 2020-2026,
f. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 L,

g. określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnychna terenie powiatu koneckiego
w 2020 roku .

5. Omówienie wyników i przyjęcie protokołów z przeprowadzonych kontroli.
6. Sprawy różne.

Radni stwierdzili, że zapoznali się z materiałami i uznali, iż nie zachodzi potrzeba
ich omawiania.

Ad.3.
Plan robót drogowo-mostowych na rok 2020.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Komisja przyjęła do wiadomości plan robót drogowo-mostowych na rok 2020.

AdA.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zabytkowego Zakładu Hutniczego
w Maleńcu za 2019 L

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Przed przystąpieniem do zaopiniowania projektu uchwały sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania
finansowego Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu za 2019 L

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł
Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (2)
Michał Cichocki, Grzegorz Jóźwik

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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b) utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia w Końskich oraz włączenia jej do Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich,

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Przed przystąpieniemdo zaopiniowania projektu uchwały sprawdzono quorum.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły II stopma
w Końskich oraz włączeniajej do Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Czesław Kurcbart, Wojciech Owczarek,
Paweł Pękala, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Dorota Duda
NIEOBECNI (l)
Grzegorz Jóźwik

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr l w Końskich

do projektu pn. "Dobry zawód podstawą sukcesu" w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego2014-2020,

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół

Szkół Ponadpodstawowych nr l w Końskich do projektu pn. "Dobry zawód podstawą sukcesu"
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego2014-2020.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Grzegorz J óźwik

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

d) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

powiatu za 2019 rok,
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Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2019 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 5, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
LilIa Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Wojciech Owczarek, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jóźwik

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026,

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026.

Wyniki glosowania
ZA: 5, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Wojciech Owczarek, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jóźwik

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

f) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 L ,

Pytań nie bylo. Dyskusji nie prowadzono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 L

Wyniki glosowania
ZA : 5, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (5)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Wojciech Owczarek, Robert Plech
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Dorota Duda , Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jóźwik

Komisjapozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

g) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnychna terenie powiatu koneckiego
w 2020 roku.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek
ogólnodostępnychna terenie powiatu koneckiego w 2020 roku.

Wyniki glosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jóźwik

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Ad.5.
Omówienie wyników i przyjęcie protokołów z przeprowadzonych kontroli.

Protokół z kontroli w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Końskich przedstawiła

Przewodnicząca Zespolu Kontrolnego Dorota Duda.

Wobec braku uwag przystąpionodo glosowania.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej
w Końskich.

Wyniki glosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
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NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jóźwik

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół wraz Z wnioskami z kontroli w Poradni
Psychologiczno-Pedagogicznej w Końskich.

Protokół z kontroli w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Baryczy przedstawił

Przewodniczący Zespołu. Kontrolnego Michał. Cichocki.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki odczytał odpowiedzi udzielone przez Zarząd

Powiatu oraz Przewodniczącego Rady na skierowane wcześniej zapytania w sprawie wyrażenia

zgody na przystąpienie przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Baryczy
do projektów. Zapytał członków Komisji czy w związku z tym, że została zauważona

rozbieżność podczas kontroli winni kontynuować kierowanie zapytań do Zarządu Powiatu
w kwestii udostępnianiapomieszczeń SOSW w Barycz dla firm, które organizowały szkolenia.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Paweł Pękala zwrócił uwagę, że w jego przekonaniu zespół kontrolny miał za zadanie
sprawdzić zasadność skargi w której główną materią była odpowiedzialność dyrektora
za niewłaściwe organizowanie staży i szkoleń . Zespół kontrolny w toku przeprowadzonych
czynności ustalił, że organizatorem szkoleń nie był SOSW w Baryczy, a jedynie wynajmował

pomieszczenia podmiotom zewnętrznym. Natomiast kwestie, czy te szkolenia prowadzone były

w sposób rzetelny należałoby sprawdzić w dokumentacji podmiotu, który był organizatorem
szkoleń. Dodał, że na chwilę obecną Komisja winna zdecydować czy ta skarga jest zasadna czy
nie, ponieważ Rada Powiatu wyraziła zgodę na przeprowadzenie kontroli w celu weryfikacji
skargi i na sesji Komisja Rewizyjna będzie musiała złożyć sprawozdanie z wyników
przeprowadzonej kontroli.

Radna Dorota Duda odnosząc się do treści anonimu zwróciła uwagę, że w jego treści było

wiele kwestii poruszanych i ma odczucie, że osoba która go napisała ma pewien żal. Natomiast
do treści protokołu nie ma zastrzeżeń tylko zastanawia się jakie zostaną poczynione dalsze
kroki.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki oznajmił, że jego zdaniem Komisja powinna
poinformowaćZarząd Powiatu o zaistniałych rozbieżnościach z prośbą o wyjaśnienie na jakiej
podstawie instytucje organizujące szkolenia wskazywały adres SOSW w Baryczy jako miejsce
szkolenia i czy posiadały odpowiednie dokumenty .

Radny Wojciech Owczarek stwierdził, że meritum pisma jest fikcyjność organizowanych
szkoleń przez firmy i dublowanie staży i tak naprawdę czy one były fikcyjne zespól kontrolny
nie był w stanie stwierdzić ponieważ dyrektor poinformował, że nie współpracował z firmą

AkusticaMed a tylko z firmą Humaneo podpisał umowę. Biorąc pod uwagę informacje jakie
uzyskali w trakcie kontroli nie są w stanie stwierdzić czy zarzuty zawarte w piśmie są zasadne.
Zaproponował, aby wystąpić do Zarządu Powiatu czy takie zbiegi staży wystąpiły, ponieważ

Powiatowy Urząd Pracy jest jednostkąorganizacyjnąpowiatu.

Radny Paweł Pękala popierając stanowisko Radnego Owczarka zwrócił uwagę, że materią

pisma i zarzut był stawiany dyrektorowi, że to on odpowiada za dublowanie szkoleń i właśnie
w tej materii Komisja powinna to stwierdzić.
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Przewodniczący Komisji Michał Cichocki oznajmił, że na dzień dzisiejszy nie wiadomo
czy w ramach tego projektu SOSW powinien zawrzeć z zamawiającym umowę. Dlatego uważa,

że należy zwrócić się do Zarządu o wyjaśnienie tej kwestii a do Powiatowy Urząd Pracy
o informację czy występowały przypadki zbiegu staży.

Radny Paweł Pękała zwrócił uwagę, że dalsze postepowanie i wyjaśnienie tych kwestii
nie będzie podstawą do stwierdzenia czy skarga jest zasadna czy nie. Dodał, że jego zdaniem
lepszym rozwiązaniem byłoby podzielenie sprawy na dwie części, pierwsza dotycząca samej
skargi, a druga przeprowadzenie postępowania wyjaśniającego czy dyrektor dysponował

nieruchomościąbez zgody Zarządu.

Radna Dorota Duda poprosiłao uściślenie, ponieważ żeby była skarga to musi być skarżący

ijeśli będą się posługiwać takim nazewnictwem to w tym przypadkujest to anonimowa skarga.
Ponadto poprosiła aby z wielką uwagą przyglądać się temu co ludzie piszą, ponieważ coraz
więcej anonimów wpływa, co negatywnie odbija się na wielu osobach i należy być ostrożnym

w trakcie rozpatrywania takich pism.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki resumując poprosił o przyjęcie przez Komisję

wniosku, że zespół kontrolny biorąc pod uwagę przedstawione przez dyrektora informacje
nie może stwierdzić o zasadności lub bezzasadności pisma i prosi o uzupełnienie informacji
dotyczącej uprawnień firm do dysponowania nieruchomością SOSW w Baryczy w celu
realizacji projektów. Drugie zapytanie do PUP w Końskich o informację czy wystąpiły zbiegi
staży osób wymienionych w piśmie.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do przyjęcia wniosku zgłoszonego przez
PrzewodniczącegoKomisji MichałaCichockiego.

Głosowanowniosek w sprawie:
skierowania zapytań zgłoszony przez Radnego Michała Cichockiego.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jóźwik

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.

Ad.6 .
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Komisji podziękował

za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.
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Przygotował(a): Iwona Cholewa

Przygotow~~- - ---y pomocy programu eSesja.pl
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